



Paraît le lundi matin
Published every Monday
morning
Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year
Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Deuxième année No. 13
Second year

1^{er} Mai 1905
1st May

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE : MAIN 4240

Deliberations

des Commissions, etc

of Committees, etc

COMMISSION DE LA VOIRIE

*Compte-rendu de l'assemblée du 20 avril
(assemblée ajournée)*

Sont présents : MM. les échevins Larivière, président, Turner, Gallery, N. Lapointe, Ames, Bastien et Leclair.

—Un certain nombre de comptes étant dûment certifiés, ordre est donné de les payer.

DELEGATIONS

—M. D. W. Ogilvie se présente devant la Commission au sujet d'un trottoir en face du "Queen's Block." Référé à l'inspecteur de la Ville pour rapport.

M. Ross se présente devant la Commission *re* Numéros de rues sur la rue Crescent.

Référé à l'inspecteur de la Ville avec instruction de numéroter de nouveau cette rue.

—M. le Dr A. M. Forbes se présente devant la Commission au nom de la "Children's Memorial Hospital" au sujet d'une demande pour la construction d'un égout sur l'avenue Cedar.

Référé à l'inspecteur de la Ville pour un nouveau rapport.

—M. l'échevin Sadler se présente devant la Commission et demande la construction d'un trottoir permanent du côté nord de la rue Saint-Antoine, et demande quelle sera la largeur de ce trottoir.

Référé à l'inspecteur de la Ville pour rapport.

—M. l'échevin Dagenais demande à la Commission de macadamiser la rue Centre, à partir de la rue Atwater jusqu'à la rue d'Argenson, la rue d'Argenson, à partir de la rue Centre jusqu'à la rue Châteauguay, et l'avenue Atwater, de la rue Saint-Patrice jusqu'à la rue Centre.

Référé à l'inspecteur de la Ville.

—M. l'échevin Major se présente devant la Commission au sujet de l'ouverture de la rue Garnier.

Référé à l'inspecteur de la Ville.

—M. l'échevin L.-A. Lapointe présente à la Commission une délégation composée de l'ex-échevin Marsolais, de MM. DeTonnancourt, Ethier, Granger, Coupal, Saint-Jean et au-

ROAD COMMITTEE

Report of Adjourned Meeting held the 20th of April.

Present : Ald. Larivière, chairman, Turner, Gallery, N. Lapointe, Ames, Bastien and Leclair.

—A number of accounts being duly certified, it was ordered that they be paid.

DELEGATIONS.

—Mr. D. W. Ogilvie appeared before the Committee anent a permanent sidewalk in front of Queen's Block.

Referred to the City Surveyor for report.

—Mr. Ross appeared before the Committee *re* street numbers on Crescent street.

Referred to the City Surveyor with instruction to re-number said street.

—Dr. A. M. Forbes appeared before the Committee on behalf of the Children's Memorial Hospital, anent application for the construction of a sewer on Cedar avenue.

Referred to the City Surveyor for a new report.

—Ald. Sadler, appeared before the Committee and asked for a permanent sidewalk on the north side of St. Antoine street, and enquired what would be the width of said sidewalk.

Referred to the City Surveyor for report.

—Ald. Dagenais, asked the Committee to macadamize Centre street, from Atwater avenue to d'Argenson, d'Argenson street, from Centre to Châteauguay, and Atwater avenue, from St. Patrick to Centre.

Referred to the City Surveyor.

—Ald. Major appeared before the Committee anent opening of Garnier street.

Referred to the City Surveyor.

—Ald. L. A. Lapointe introduced a delegation composed of Ex-Ald. Marsolais, Messrs. DeTonnancourt, Ethier, Granger, Coupal, St. Jean and other merchants and proprietors who